



海南航空  
HAINAN AIRLINES

相伴相惜 梦享飞行  
Fly Your Dreams



## 七年巅峰 “不断”超越

Seven years of constant soaring beyond expectations.

海南航空连续七年荣膺SKYTRAX五星航空公司  
Hainan Airlines, awarded 5-Star Airline by Skytrax for 7 consecutive years.



作为一家全球化的全服务航空公司，海南航空已经开通了国内外航线1000余条，通航城市近100个，拥有波音737、787系列和空客330系列为主的年轻豪华机队，安全飞行时间超过560万小时，是全球目前安全航空公司之一，也是全球目前仅有的九家五星级航空公司之一。我们的使命是让全球旅客体验更人性化的飞行服务，我们相信更好的飞机+更好的服务+更安全的飞行=更尊贵的乘机体验。

As one of the fastest growing full service airlines globally, Hainan Airlines now operates over 1000 routes, linking 100 cities. Our rapidly expanding, modern fleet features Boeing 737, Airbus 330, and the world's most advanced aircraft, the Boeing 787 Dreamliner. With over five million and six hundred thousand hours of safety operation records, so far Hainan Airlines is one of only nine SKYTRAX 5-star rated airlines and one of the safest airlines in the world. Our mission is to provide safer and more reliable service with more personalized and elegant service both in the air and on the ground.



关注微信 · 精彩随行



Download APP

# HAINAN

www.hnair.com | 95339 | @海南航空